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Interpelacja dotyczy kształtu ważnych skrzyżowań w naszym mieście takich, które mają lub 
w przyszłości mogą mieć kształt ronda. Wielokrotnie prezentowałem stanowisko, że najlepsze 
są duże ronda z dwoma pasami ruchu, ostatnio np. w Norwegii ( duże ronda, które nie są wąskim 
gardłem dla ruchu samochodowego, nie stwarzają zagrożenia dla ruchu samochodowego, 
przyjmują duże ilości samochodów). 

Chciałbym, aby w przyszłości remontowane, czy też nowe ronda miały po dwa pasy ruchu. 

Czy jest to możliwe? 
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